

NOTICE
EPS 10209 – Telford on the Walk

Transit Reimbursement Program - Update
(Monthly Pass)

Dear Owners and Residents,

Beginning on July 1, 2025, the translink monthly fare will be going up by 4%. As such, the transit reimbursement amount will be adjusted with the increased monthly fare amount.

The reimbursement amount is according to the calculation method stated in the disclosure statement:

60% of \$149.25 = \$89.55

If you have already register for the transit reimbursement program, then please complete and return this new reimbursement form when submitting with the proof of receipt to transitfare@remirealty.ca.

All reimbursement credit will be applied to the unit Owner’s account. Tenants are required to follow up with their landlord for reimbursement credit.

Thank you for your attention.

Adult Monthly Pass

ZONE	CURRENT FARES	JULY 1 FARES
1-Zone	\$107.30	\$111.60 (+\$4.30)
2-Zone	\$143.50	\$149.25 (+\$5.75)
3-Zone	\$193.80	\$201.55 (+\$7.75)

REMI Realty Inc.

Agent for The Owners, Strata Plan EPS10209

telford@remirealty.ca

NOTICE
EPS 10209 – Telford on the Walk

2025 年 7 月 1 日

交通补偿计划 - 更新
(月票)

业主和居民，

从 2025 年 7 月 1 日起，Translink 的月票价格将上涨 4%。因此，交通报销金额将根据增加的月票金额进行调整。

报销金额根据披露声明中所述的计算方法：

60%的\$149.25 = \$89.55。

如果您已经注册了交通报销计划，请在提交收据的同时填写并返回这个新的报销表格，发送到 transitfare@remirealty.ca。所有报销金额将应用于单位业主的账户。

租户需要与房东跟进报销事宜。

感谢您的关注。

Adult Monthly Pass

ZONE	CURRENT FARES	JULY 1 FARES
1-Zone	\$107.30	\$111.60 (+\$4.30)
2-Zone	\$143.50	\$149.25 (+\$5.75)
3-Zone	\$193.80	\$201.55 (+\$7.75)

请以英文版作为最终版本。

REMI Realty Inc.

Agent for The Owners, Strata Plan EPS10209

telford@remirealty.ca